



RICCARDO MUTI ITALIAN OPERA ACADEMY - CHINA 2024

“CAVALLERIA RUSTICANA”

by Pietro Mascagni

Call For Application

1) MUSICAL PROGRAMME AND COURSE TEACHER

The Riccardo Muti Italian Opera Academy - China 2024 will focus on the opera “Cavalleria Rusticana” by Pietro Mascagni. Maestro Riccardo Muti will conduct the [*Suzhou Symphony Orchestra*] during each step of the preparation process (piano music rehearsals, orchestra reading rehearsals, stage orchestra rehearsals, choir and orchestra rehearsal).

The period will end with the performance of “Cavalleria Rusticana” in concert-form by the young selected conductors, during the final rehearsal presented by Riccardo Muti.

2) EDUCATIONAL CLASS

It is possible to participate in the following educational class: Conducting instruction course.

3) DURATION AND LOCATION OF THE COURSE

The course takes place in collaboration with Vancy Culture (Beijing) Co., Ltd. (hereinafter referred to as VCB) at **Suzhou Cultural and Arts Center** [located at: 1 Guan Feng Street, Suzhou Industrial Park, Wuzhong District, Suzhou City, Jiangsu Province, China.] from November 24th to December 1st, 2024. The course will end with a final rehearsal conducted by the selected young conductors of the Academy, presented by Riccardo Muti, on December 1st (Riccardo Muti himself will conduct “Cavalleria Rusticana” on November 30th, 2024).

4) REQUIREMENTS FROM APPLICANTS

- . Age between 18 and 35 years old at the time of the application deadline, which is [June 30th, 2024].
- . Diploma in Conducting released by a State Conservatory of Music/Academy of Music or Istituto Musicale Pareggiato, or equivalent certification.
 - The registration fee is 160 euros per person. The account information is:

Company Name: **Vancy Culture (Beijing) Co., Ltd**

Address : **Room 2107,19th Floor,building3, No. 18 Countyard, Shijingshan Road, Shijingshan District, Beijing, PR China**

Bank: **China Merchant Bank, Beijing Dongsanhuan Branch**

Account No.: **110955303710999**

SWIFT CODE: **CMBCCNBS**

* Participants in China are required to pay in Chinese Yuan (RMB) converted at the exchange rate of the People's Bank of China on the day of payment.



Please include the payment details in the email. The subsequent fees will be communicated to the selected candidates via email during the selection process. Please rely on the official email address mentioned in this application form.

* The further possession of a Piano Diploma besides a Diploma in Conducting will be considered as preferential (if in possession, please clearly state it in the application form and cover e-mail).

5) APPLICATION FORM

The application form must be filled in using the attached form and sent via e-mail by **[June 30th, 2024]** under penalty of invalidation, to the following address: **[china2024@riccardomutioperacademy.cn]** or alternative address: **[vancyculture@gmail.com]**.

N.B.: Applications sent after the deadline or to a different email address will not be considered.

The application must contain:

- . Application form correctly filled-in in each part;
- . Artistic CV;
- . Copy of a valid Passport or ID card;
- . Video of the candidate's performance. It is possible to send:
 - A) one video lasting **minimum** 15 minutes (longer videos are fine), or
 - B) more than one video whose duration lasts **minimum 15** minutes in total if summed (a longer duration is fine).

The files need to be in .mp4 format. Please send them via a file transfer service website (like Baidu Netdisk, WeTransfer or TransferNow) or a file hosting service website (like Dropbox/Google Drive) enabling us to download the file and sending us the link for download. Links to video sharing websites (for example YouTube/Vimeo) can only be accepted if the download of the mp4 is enabled.

N.B.: Any type of video with a format different from the one required (mp4) and/or any link that does not allow the download of the file(s) will not be taken into consideration.

The **SUBJECT** of the e-mail must contain the terms ***"Italian opera Academy -China Call 2024"***.

The application implies the candidate's full awareness and unconditioned acceptance of what expressed in this notification.

Any clarification and/or information can be requested to the following e-mail address: **[china2024@riccardomutioperacademy.cn]** or alternative address: **[vancyculture@gmail.com]**.

6) SELECTION AND EXAMS

A jury appointed by Riccardo Muti will evaluate all eligible applications received by the deadline, to make a selection of candidates who will take the exam at the presence of Riccardo Muti.

The result of this preliminary selection will be communicated by email by **[October 15th, 2024]**.



The selected musicians must arrive in Suzhou Cultural and Arts Center, Jinji Lake Concert Hall [located at: 1 Guan Feng Street, Suzhou Industrial Park, Wuzhong District, Suzhou City, Jiangsu Province, China.] by **November 23rd, 2024**. Detailed arrangements for the exam day will be notified by VCB 15 days in advance.

The exam - with Riccardo Muti - will focus on “Cavalleria Rusticana”. The names of the selected students will be communicated at the end of the day.

At the end of the Riccardo Muti Italian Opera Academy - China 2024 the selected students will receive a *Certificate of Participation* signed by Riccardo Muti.

Any travel, as well as boarding , food and lodging costs, will be entirely at each participant’s own expense.

7) INFORMATION ON THE TREATMENT OF PERSONAL DATA

In accordance with art. 13 of Regulation (EU) 679/2016 (GDPR) and arts 5, 7, 17, 44-50, etc. of the “Personal Information Protection Law of the People's Republic of China”, you voluntarily provide the personal information required for your application (including surname, name, email address, photo and other materials), and agree that we follow the principles of fairness, legality and transparency in the processing of your personal data. The processor of personal data in China is VCB who can give the data to RMMUSIC for the preliminary selection of young conductors in Italy.



RICCARDO MUTI ITALIAN OPERA ACADEMY—CHINA 2024

里卡尔多·穆蒂意大利歌剧学院—中国 2024

“CAVALLERIA RUSTICANA”

乡村骑士

by Pietro Mascagni

皮耶特罗·马斯卡尼作曲

申请通知

1) 音乐剧目及授课教师

“里卡尔多·穆蒂意大利歌剧学院—中国 2024”将主要围绕皮耶特罗·马斯卡尼的歌剧《乡村骑士》展开教学。里卡尔多·穆蒂大师将带领苏州交响乐团完成剧目制作的每一阶段（钢琴音乐排练、管乐队读谱排练、舞台管弦乐队排练、歌手合唱团与乐队排练）。

本次活动将以里卡尔多·穆蒂指导最终排练，由选定的青年指挥家以音乐会形式呈现《乡村骑士》结束。

2) 教学课程

您可以有机会参加指挥教学课程。

3) 课程时间和地点

本次课程将与凡晶文化（北京）有限公司（以下简称“凡晶文化”）合作，课程将于2024年11月24日至12月1日期间，于苏州文化艺术中心举办【地址：中国江苏省苏州市吴中区工业园区观枫街1号】。2024年12月1日，将以学院选定的青年指挥家进行的最终音乐会结束全部课程，最终排练将由穆蒂大师主持（里卡尔多·穆蒂本人将于2024年11月30日指挥音乐会版《乡村骑士》）。

4) 申请者需要具备下列条件

- 在截止日期前申请者需年满18-35岁之间（报名截止时间2024年6月30日）
- 拥有国家音乐学院/音乐学院，或者同等音乐教育水平的院校颁发的指挥文凭，或者同等资格证书。

➤ 报名费每人160欧元。

账户信息：公司名称：凡晶文化（北京）有限公司

开户银行：招商银行北京东三环支行

账号：110955303710999

*中国境内学员以支付当天中国人民银行汇率为准换算为人民币进行支付。



请在报名邮件中附上缴费信息。后续费用会随着筛选程序与被选者邮件沟通，请认准本申请表中提到的官方邮箱。

* 除指挥文凭外，同时拥有钢琴文凭将被视为优先条件（如持有，请在申请表和附信中明确说明）。

5) 申请表

申请表必须使用附件中的表格填写，并且必须在截止日期【2024年6月30日】之前通过电子邮件发送，否则将被视为无效。请发送至以下地址

china2024@riccardomutioperacademy.cn或备用邮箱：**vancyculture@gmail.com**

注意：逾期或发送至其他电子邮件地址的申请将不予考虑

报名时需提供：

- 填写好的报名申请表；
- 个人简历；
- 有效护照或身份证复印件；
- 申请人演出的视频。可以发送：
 - A) 一个时长**不少于 15 分钟**的视频（更长的视频也可以），或者
 - B) 多个视频，总时长**不少于 15 分钟**（总时长更长也可以）

文件需要是.mp4 格式，请通过文件传输服务网站（如百度网盘/WeTransfer/TransferNow）或者文件委托服务网站（如 Dropbox/ Google Drive）发送，确保向我们发送的下载链接能够下载文件。视频分享网站（如 YouTube/Vimeo）的文件链接只有在我们能够下载.mp4 文件的情况下才能被接受。

* **注意：任何不符合要求格式（mp4）的视频和/或任何不允许下载文件的链接将不予考虑。**

申请邮件的主题必须包含“里卡尔多·穆蒂意大利歌剧学院 - 中国 2024报名”字样。

申请即表示候选人充分了解并无条件接受本通知中所述内容。

如需任何说明和/或信息，请发送邮件至电子邮箱 **china2024@riccardomutioperacademy.cn** 或备用邮箱 **vancyculture@gmail.com**

6) 选拔和考试

由里卡尔多·穆蒂大师委任的评审团将会对截止日期前提交申请的合格申请者进行评估，从而选择参加由里卡尔多·穆蒂出席的最终考试的候选人。

初次选拔结果将在【2024年10月15日】前以电子邮件形式进行通知。



被选中参加穆蒂大师面试的音乐家需要在 2024 年 11 月 23 日星期六前到达苏州【苏州文化中心金鸡湖音乐厅；江苏省苏州工业园区观枫街 1 号】。面试日的详细安排将由凡晶文化提前十五天进行通知。

里卡尔多·穆蒂出席的最终考试内容和重点是《乡村骑士》。考试结束当天公布最终入选名单。

“里卡尔多·穆蒂意大利歌剧学院—中国 2024”结束时，被选中的学员将获得由里卡尔多·穆蒂签名的参与证书。

所有的交通、食宿费用由每位参与者自行承担。

7) 个人信息处理办法

根据《欧盟-679/2016 条例》（通用数据保护条例）第 13 条的相关规定，以及《中华人民共和国个人信息保护法》第 5 条、第 7 条、第 17 条等规定，您自愿提供申请所需的个人信息（包括名字、姓氏、电子邮件地址、照片和其他材料），并认同我们遵循公平、合法、透明的原则对您的个人信息数据进行处理。在中国个人信息处理者为凡晶文化（北京）有限公司，凡晶文化会将数据提供给RMMUSIC，用于在意大利的青年指挥家的初步选拔。